
 

 

 

 

التً  و مسابمة تصوٌر فوتوغرافً حول رواٌة مومو للكاتب الألمانً مٌخائٌل إنده إنها لصة الفتاة مومو •

تبدو غرٌبة فً مظهرها الخارجً، لٌس معها سوى وردة فً ٌدها وسلحفاة تحت إبطها، والتً تستطٌع 

إعادة الولت لأصحابه بعدما سلبه منهم الرجال الرمادٌٌن ممابل هداٌا مادٌة أفمدت هؤلاء الناس إنسانٌتهم. 

التً ٌسلبها سعى البشر نحو المكاسب رواٌة أسطورٌة تعبر عن الزمن والحٌاة والإنسان والأولات المبهجة 

. أن تعبر الصور عن الأفكار أو الأماكن أو الشخصٌات الواردة 1المادٌة. المواصفات المطلوبة للصور 

. أن ٌتمدم المتسابك بثلاثة أعمال كحد ألصى، 3. أن تكون الصور الممدمة للمسابمة حدٌثة. 2فً الرواٌة. 

. ألا تمل جودة 5ال أن تكون مصورة بالألوان، أو بالأبٌض والأسود. . ٌمكن للأعم4منفردة أو متسلسلة. 

من حك المتسابك الاستفادة من  .x 1600 pixels. 6 1411نمط لكل بوصة( أو ) dpi 300العمل عن 

برامج رلمٌة فً الإضافة أو التحوٌر أو التعدٌل، على أن ٌكون المتسابك هو المنفذ لهذه الخطوات، وٌتم 

. كتابة عنوان للصورة أو تعلٌك علٌها، ٌوضح علالتها بالرواٌة. 7الخطوات المنفذة من لبله. تدوٌن جمٌع 

. المسابمة مفتوحة للمصورٌن من سن ستة عشر عامًا، سواء كانوا محترفٌن أو هواة. وٌحك للجنة 8

الصور؟ التحكٌم رفض أي عمل لا ٌتوافك مع المواصفات أو الموضوعات الخاصة بالمسابمة. كٌف أسلم 

سم( بالإضافة إلى نسخة رلمٌة من الصور بصٌغة  41× 31ٌتم تسلٌم نسخة من الصور مطبوعة بمماس )

TIFF  أوJPEG ( على لرص مدمجDVD أوCD) ( ًإلى مكتب الاستعلامات الرئٌسً بالمستوى الأرضE) 

ة خاصة ببٌاناتن بمكتبة الإسكندرٌة خلال مواعٌد فتح المكتبة للجمهور، حٌث سٌطلب منن ملء استمار

الشخصٌة، وتولٌع تعهد خاص بحموق الأعمال الممدمة. وتسهٌلاً على المتسابمٌن ٌمكن أٌضًا إرسال 

 – 138الأعمال بالبرٌد إلى: مكتبة الإسكندرٌة، مسابمة التصوٌر الفوتوغرافً، المكتبة الرئٌسٌة، ص.ب. 

 –السن  –البٌانات التالٌة: الاسم ، جمهورٌة مصر العربٌة، مع ذكر 21526الشاطبً، الإسكندرٌة 

عنوان الصورة أو التعلٌك  –البرٌد الإلكترونً  -التلٌفون  –البلد/المحافظة  –مجال الدراسة  -الوظٌفة 

أتعهد بأن حموق الأعمال المُرسَلة كاملةً »الخاص بها، بالإضافة إلى كتابة التعهد التالً والتولٌع علٌه: 

لمتعلمة بها( ملن لً، وأنه لم ٌتم إعطاء حمولها إلى أٌة جهة أخرى. وأوافك على )شاملة الأفكار الإبداعٌة ا

منح مكتبة الإسكندرٌة حك التصرف فً هذه الأعمال )وٌشمل ذلن حك المكتبة فً عرض هذه الأعمال أو 

المتسابك(  )تولٌع«. نشرها محلًٌا أو دولًٌا، أو استخدامها فً الإصدارات المطبوعة أو الإلكترونٌة للمكتبة(

. ماذا عن الجوائز؟ سوف تخصص ثلاث 2116سبتمبر  15متى أسلم الصور؟ من الآن وحتى الخمٌس، 

جوائز للمراكز الثلاثة الأولً، كما ستحصل المراكز الخمسة الأولى على شهادات تمدٌر، وسٌتم الإعلان 

سبتمبر  31ٌوم الجمعة، « ٌةالمراءة الكبرى بمكتبة الإسكندر»عن النتٌجة فً الحفل الختامً لبرنامج 

 ، كما سٌمُام معرض للأعمال الممبولة فً المسابمة أثناء الحفل الختامً.2116

 تابعونا علً الهاش تاج التالً : •

  سفارة_المعرفة_جامعة_كفرالشٌخ  #  •

  مكتبة_الاسكندرٌة  # 
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• Photo Contest on Momo by Michael Ende “Momo” – the story of a little girl who 

seems weird in her appearance; however, equipped with nothing but a flower in 

her hand and a tortoise under her arm, she manages to give time back to its 

owners, after it has been stolen by the “men in grey” in return for material 

presents that made people lose their humanity. A fantasy novel that expresses 

its own vision of time, life, man and the happy times that are stolen through 

man’s pursuit of material gains. Contest Terms: 1. The photographs should 

reflect the ideas of the novel. 2. They must be recent. 3. Participants can submit 

a maximum of three photographs, single or serial. 4. Photographs may be 

colored or black and white. 5. The resolution of the photographs should not be 

less than 300 dpi or 1400 x 1600 pixels. 6. Participants may use a particular 

software for any special effects, provided that they do this on their own, and 

illustrate this in details. 7. Participants should add a title or a caption to each 

photograph, indicating its relationship to the novel. 8. The contest is open to all 

photographers from age 16 and above, whether professional or amateur. In case 

the above terms are not met, the contest committee has the right to reject the 

submitted work. How should I submit my work? Submit a printed copy (30×40 

cm) and digital copy of your work on a CD/DVD in TIFF or JPEG format to the 

General Information Desk of the entrance level during the opening hours of the 

library. You will be asked to complete a personal data form and to sign a 

statement concerning copyrights of the submitted work. You can also send your 

work on a CD/DVD by mail to: Bibliotheca Alexandrina, Photo Contest, Main 

Library, P.O. Box 138 - Chatby, Alexandria 21526, Egypt. Please indicate your 

personal data (Name – Age – Profession – Field of Study – Country/Governorate 

– Phone Number – E-Mail) as well as the photograph’s title or caption, and sign 

the following statement: “By signing hereunder, I state that I am in full 

ownership of all the copyrights of the submitted work, (including related creative 

ideas), and that no rights have been yielded to any other party. I agree to give 

the Bibliotheca Alexandrina the right to make use of the submitted documentary 

in any way, including screening, reproduction and local and international 

publication.” (Signature) When should I submit my works? From now until 

Thursday, 15 September 2016. What about the awards? Three awards will be 

offered to the winners, in addition to certificates for the first five winners. The 

winners will be announced at the closing ceremony of the Big Read at the  



 

 

 

 

Bibliotheca Alexandrina which will take place on Friday, 30 September 2016. All 

eligible works will be exhibited during the closing ceremony. 

• Follow us using hashtag 

•  #‎Eok_Kafr_ElShiekh   

 #‎bibalex  

 

https://www.facebook.com/hashtag/eok_kafr_elshiekh?source=feed_text&story_id=504247696435380
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